
 

 

 

Raport z przeprowadzonych konsultacji społecznych  

w formie zbierania uwag ustnych dotyczący 

zagospodarowania terenu Szlakowiska. 
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1. CZAS REALIZACJI, ZAŁOŻONY CEL I ZASTOSOWANE FORMY KONSULTACJI 

SPOŁECZNYCH. 

Konsultacje społeczne prowadzone były na podstawie Zarządzenia Prezydenta Miasta 

Starachowice z dnia 27 czerwca 2017 r. nr 290/2017 od dnia 4 lipca 2017 r. do 4 sierpnia 

2017 r. do godz. 15:00.  Jedną z zastosowanych form konsultacji było zbieranie uwag ustnych.  

2. INFORMOWANIE O KONSULTACJACH SPOŁECZNYCH. 

Informacje o prowadzonych konsultacjach zostały udostępnione na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego w Starachowicach: www.starachowice.eu, stronie 

www.rewitalizacja.starachowice.eu, w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

www.bip.um.starachowice.pl oraz w Biurze Obsługi Mieszkańca, a także na profilu FB 

@starachowiceODnowa.  

3. Przebieg procesu konsultacji społecznych – Wywiad z mieszkańcami 

Uwagi w formie ustnej można było składać w dniach 4 lipca 2017 r. do 4 sierpnia 2017 r.  

w godzinach 10:00 – 15:00 w pokoju nr 219 w Urzędzie Miejskim w Starachowicach.  

Łącznie swoje uwagi w takiej formie złożyło 10 osób. Dodatkowo 3 osoby złożyło swoje 

uwagi poprzez rozmowę telefoniczną ze względu na brak możliwości przyjścia do Urzędu. Te 

uwagi również zostały przyjęte. Podczas rozmów uczestnikom wywiadu zostały zadane dwa 

pytania:  

 

1) Co sądzi Pan/Pani o dotychczasowych zmianach na obszarze terenu Szlakowiska? 

2) Co można jeszcze zrobić na obszarze Szlakowiska? 

 

Dodatkowo mieszkańcy dzielili się swoimi doświadczeniami i historią tego obszaru. Na 

pierwsze pytanie wszystkie osoby odpowiedziało pozytywnie.  Mieszkańcy zwracali uwagę 

na zdecydowaną poprawę estetyki terenu poprzez posprzątanie śmieci, wykoszenie traw i 

wycięcie samosiejek. Na tych osobach wrażenie także zrobiło wyeksponowanie hałdy, która 

w nocy jest podświetlona i widoczna z oddali. Mieszkańcy zwrócili też uwagę na nowe ławki 

i kosze na śmieci. Większość osób wyraziła zdecydowaną potrzebę zainstalowania 

http://www.rewitalizacja/
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monitoringu miejskiego, aby odstraszyć wandali i osoby spożywające alkohol w miejscu 

publicznym. W drugim pytaniu zgłoszone zostały następujące propozycje: 

LP 
TREŚĆ PROPOZYCJI ZGŁOSZONYCH PRZEZ 

MIESZKAŃCÓW OBSZARU SZLAKOWISKA 
STANOWISKO PREZYDENTA MIASTA 

1. Założenie monitoringu miejskiego (9 osób) 
Propozycja zostanie wzięta pod uwagę  
w miarę dostępności środków finansowych. 

2. 
Miejsca do grillowania i spędzania wspólnie 

czasu 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

3. Więcej ławek i koszy na śmieci. (8 osób) Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

4. 
Więcej imprez tak jak było dawniej na 

amfiteatrze. 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

5. 
Wyburzenie tej wstrętnej budy i stalowego 

paskudztwa zwanego sceną! 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

6. 

Ja mam propozycję aby na hałdzie 

zorganizować ściankę wspinaczkową  

i tyrolkę z góry na dół. Może skoki na 

bungee z jakiejś platformy? 

Powstanie ścianki wspinaczkowej na 
hałdzie jest niemożliwe ze względów 
bezpieczeństwa. 

7. Więcej miejsc dla dzieci – place zabaw 
Propozycja zostanie wzięta pod uwagę  
w miarę dostępności środków finansowych. 

8. Siłownia plenerowa Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

9. 

Historycznie Szlakowisko związane jest z 

Wielkim Piecem, może warto byłoby to 

uwypuklić – jakiś pomnik? Ścieżka 

edukacyjna?  

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

10. 
Usunięcie sceny, która zagraża 

bezpieczeństwu! 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

11. 

Wspaniały widok na hałdę, szczególnie 
nocą, naprawdę wielki szacunek za tą 
robotę – z czasem można by stworzyć tam 
iluminację kolorową. 

Propozycja zainstalowania monitoringu 
zostanie wzięta pod uwagę w miarę 
dostępności środków finansowych. 

 

12. 

Postuluję żeby organizować więcej imprez 
tak aby to miejsce odżyło, kino plenerowe 
jest dobrym pomysłem, ale trzeba 
więcej.! 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 



 

 

13. 
Poproszę więcej festynów. Takich jak 
dawniej. 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

14. 

Jestem pod dużym wrażeniem pracy 
Prezydenta na Szlakowisku. Jeżeli nie 
można na razie objąć tego terenu 
monitoringiem to proszę uczulić Straż 
Miejską aby się częściej interesowała, 
szczególnie wieczorami. 

Propozycja zostanie wzięta pod uwagę. 

15. Przydałoby się więcej parkingów. 

Propozycja zainstalowania monitoringu 
zostanie wzięta pod uwagę w miarę 
dostępności środków finansowych. 

 

 

Raport opracował:  

Damian Dec 

 

Raport zatwierdził: 

Aneta Nasternak-Kmieć 

Pełnomocnik ds. Rewitalizacji 

 

Data opracowania Raportu: 10.08.2017 r. 

 


